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Název  OV BEDŘICHOVICE 

Datum konání 05.05.2020                    19:00 – 20:00 

Místo konání KD BEDŘICHOVICE 

Přítomni 
Bc.Vavro I., Ing.Tomášek J., Straka R., Miková Z., Bednářová D. 
 

Omluven Fišer I.,  Horák L.,  Hanáček V.,  Hamšíková K.,   

Hosté starostka Šlapanic Mgr.Trněná M. 

Program 

1. poplatek za psy 
2. odprodej pozemku 
3. různé 
 

Obsah 

 
Jednání bylo zahájeno v 19:00 hod 
 
1) OVB byl požádán o vyjádření k doporučení KV navýšit poplatky za psy na stejnou úroveň 
ve Šlapanicích.  
OVB nesouhlasí s návrhem kontrolního výboru na zvýšení poplatku za psy.  
Odůvodnění:  
KV ve svém odůvodnění uvádí, že "co se týče  chovu psů, omezuje se občanská 
vybavenost prakticky výhradně na zpevnění veřejných ploch, s tím související úklid 
po  lidech nedodržujících vyhlášku o exkrementech  a umístění odpadkových košů  
na exkrementy.  Tento typ občanské vybavenosti je v Bedřichovicích již srovnatelný  
se zbytkem města a proto navrhl kontrolní výbor revizi a sjednocení poplatků".   
 
OVB nesouhlasí  s názorem KV, že Bedřichovice mají stejnou občanskou vybavenost  
pro chov psů jako Šlapanice. Je faktem, že majitelům psů ve Šlapanicích jsou poskytovány 
ze strany obce větší služby - dostupné koše, existence psích výběhů - oplocených i 
neoplocených a jejich údržba. V Bedřichovicích výběhy neexistují, nevyžadují tudíž žádnou 
údržbu a s ní spojené náklady. Veřejná prostranství jsou i méně využívána s ohledem  
na skutečnost, že v Bedřichovicích všichni občané bydlí v rodinných domech na rozdíl  
od Šlapanic - tzn. že veřejná prostranství k venčení psů jsou pravděpodobně využívána 
méně často než ve Šlapanicích, kde je i významný podíl bytových domů. 
Všichni přítomní hlasovali proti zvýšení poplatků. 
 
 
2) OVB byl požádán o vyjádření souhlasu/nesouhlasu  s odprodejem části pozemku s p.č. 
37/1, a to v části za kapličkou pro vybudování vjezdu k nemovitosti. Nemovitost má vjezd 
zajištěn již věcným břemenem. Na pozemku se nachází požární nádrž a pozemek spojuje 
pěšinou ulice Lipová a Krátká.  
OVB nesouhlasí se záměrem odprodat část pozemku p.č. 37/1, odprodej významné části 
pozemku by mohl znesnadnit budoucí úpravy prostor kolem kapličky, která je významným 
prostorem obce. 
Všichni přítomní se vyjádřili proti prodeji. 
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Různé:  
Starostka informovala OVB o plánovaném postupu prací na rekonstrukci Lipová, občané 
obdrželi do schránek informace a kontakt na příslušného pracovníka odboru OISM, termín 
ukončení prací cca listopad 2020. S firmou se jedná se o využití recyklátu na opravu ul. U 
Hájku. 
Město děkuje dobrovolným hasičům za pomoc s roznosem informací, dezinfekcí a roušek 
během epidemie koronaviru. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 20:00 hod 
 

Vyhotovil  Ivo Fišer 

Podpis  

 


